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Abstract (en)
[origin: US2020095025A1] A removable cap for a dispensing bottle of a fluid product, equipped with a central axis, includes an axis insert being
capable of concealing a dispensing system of the bottle. The insert includes a peripheral portion and an upper portion, a first decorative element
mounted on the insert and covering the peripheral portion of the insert, a second decorative element mounted on the insert and covering the upper
portion of the insert. The second decorative element engages with the first decorative element so as to integrate decorative protrusions within the
first decorative element, arranged on the periphery of the cap. The decorative protrusions are arranged on lugs.

Abstract (fr)
Capot 1 amovible pour flacon de distribution d'un produit fluide, doté d'un axe central X, et comprenant :- un insert 5 d'axe X étant apte a cacher un
systeme de distribution du flacon, ledit insert 5 comprenant une partie périphérique et une partie supérieure ;- un premier élément décoratif monté
sur l'insert 5 et recouvrant la partie périphérique de l'insert 5 ;- un deuxiéme élément décoratif monté sur l'insert 5 et recouvrant la partie supérieure
de l'insert 5, ledit deuxieme élément décoratif coopérant avec ledit premier élément décoratif de maniere a intégrer des saillies décoratives au sein
du premier élément décoratif, disposées en périphérie du capot 1 lesdites saillies décoratives étant disposées sur une pluralité de pattes 12.
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